分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published



## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] <b>商標申請</b> 編號 Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740/ 750] 註冊申請人的送達地 址 Applicant's Address for Service
304335840	Teavola	30	29-12-2017	QUICO TECHNOLOGY COMPANY LIMITED RM 702 7/F FU FAI COMM CTR 27 HILLIER ST SHEUNG WAN, HONG KONG	Accolade IP Limited Rm 701-2, 7/F, Fu Fai Commercial Centre, 27 Hillier Street, Sheung Wan, HONG KONG
304934395	LEGENDIRY WE'LL NEVER WALK ALONE	35,41	23-08-2019	香港傳奇電兢俱樂 部 香港 九龍土瓜灣銀漢街 41 號 鳳如工業大廈 2 樓 A 室	黃錦良香港葵涌石籬邨石泰樓 3212 室

☆報編號 Journal No.: 2020/04 公布日期 Publication Date:10-01-2020

分項名稱 Section Name:在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have

been Published

305021685

14

06-09-2019

COMPANY 珠寶有限公司) Unit 2 of LG 1, Mirror Tower, 61 Mody Beverley Road, Tsim Sha Commercial Tsui, Kowloon, Hong Kong.

DIXINI JEWELRY EI ACCOUNTING AND SECRETARIAL LIMITED (蒂茜妮 SERVICES LIMITED (毅誠會計及秘書服務有 限公司) Room 28, 15/F, Centre, 87-105 Chatham Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong.